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Zapisnik 

Sa VIII - (osme) redovne sednice Komiteta za zajednice, održanog: 14.09.2023.                                                   

 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Razmatranje materijala Skupštine za VIII sednicu, 

3) Eventualno... 

Miralem Rahte: Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, predstavnici OSCE, svi prisutni 

gosti, otvaram 8 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog 

sastanak zelim da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi 

clanovi Komiteta za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim 

maternjem jezicima? Da li se nekoj javlja za rec u vezi dnevnog reda. Stavljam na glasanje 

usvajanje današnjeg predloženog dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen 

dnevni red prelazimo na prvu tačku dnevnog reda.  

 

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnih sastanaka 

g.Miralem Rahte – Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda i zapisnika. Posto 

nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. 

Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za VIII sednicu, 

Materijal u okviru ove tacke ima 9 tacaka. 

1. Predlog odluke za proglašavanje opšteg javnog interesa u selu Restelica, 

2. Predlog odluke za poništavanje Odluke 01 broj 941/01-11832/23 od 26.05.2023. 

3. Predlog odluke za poništavanje Odluke 01 broj 941/01-11833/23 od 26.05.2023. 

4. Predlog odluke o davanju na korišćenje nepokretne imovine (zgrada namenjena za 

Poštu u selu Brodosana) 

5. Predlog odluke za pokretanje postupka za izradu Plana razvoja opštine (PRO-a), 

6. Predlog odluke za pokretanje postupka za izradu zonske karte opštine (ZKO-a), 
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7. Usvajanje budžeta za 2024. godinu, 

- Da li se neko javlja za reč povodom prve tačke dnevnog reda: Predlog odluke za proglašavanje 

opšteg javnog interesa u selu Restelica. Pošto se niko ne javlja. Stavljam ovu tačku na glasanje. 

Koje za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

- Da li se neko javlja za reč povodom druge tačke dnevnog reda: Predlog odluke za poništavanje 

Odluke 01 broj 941/01-11832/23 od 26.05.2023.? 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima prisutnima. Obzirom da se radi o odluci koja je vezana za 

pumpu, ja sam mišljenja da se ova tačka Dnevnog reda treba izbaciti sa dnevnog reda, jer smo na 

prošloj sednici skupštine jednoglasno proglasili javnim interesom tu lokaciju i mislim da treba da 

nastavimo dalje. Ako smo se i mi iz opozicije i izvršna vlast složili  da je od vitalnog značaja za 

naš grad i za našu opštinu, i ta parcela se proglasi javnim interesom i da se tu izgradi nešto što će 

koristiti svim građanima, zato mislim da tu odluku ne trebamo ponovo vraćati nazad. Mi znamo iz 

prakse da kada dva puta potvrdimo istu odluku, oni iz ministarstva lokalne uprave odobre tu našu 

odluku. Ja mislim da ne trebamo ukidati tu odluku već trebamo ponovo potvrditi našu prethodnu 

odluku. 

Miralem Rahte: Neko drugi. Da li neko od gostiju želi da govori. Stavljam predlog g.Nedžmidina 

na glasanje. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Stavljam na glasanje tačku kao što je predložena u u 

dnevnom redu. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

- Da li se neko javlja za reč povodom treće tačke dnevnog reda: Predlog odluke za poništavanje 

Odluke 01 broj 941/01-11833/23 od 26.05.2023. Pošto nema, Koje za-, protiv-, uzdržani-. 

Stavljam na glasanje tačku kao što je predložena u u dnevnom redu. Zaključujem da se usvaja ova 

tačka dnevnog reda. 

- Da li se neko javlja za reč povodom četvrte tačke dnevnog reda, Predlog odluke o davanju na 

korišćenje nepokretne imovine (zgrada namenjena za Poštu u selu Brodosana) 

Resul Fetahu: Zdravo predsedavajući, zdravo svima! U ovom Predlogu odluke, po nalogu 

predsednika, u trećoj tački se utvrđuje naknada od 12 evra godišnje, a ne 10 evra godišnje kako je 

navedeno, već je predlog predsednika da bude 12 evra godišnje, tj. , 1 euro svakog mjeseca. Ovdje 

samo trebamo napraviti ovu promjenu. Hvala! 

Samidin Xheladini: Događaj već znam, jer živim ovdje. Pošta je postala samodoprinos građana, 

a prije 90-ih godina cilj je bio da postane pošta i da postane centar pošte i rada. Nakon 
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preduzimanja nasilnih mjera, tamo nije bilo nikoga i objekat je ostao takav kakav je. Zgradu su 

popravili građani svojim doprinosom, a postavljanje mreže urađeno je sopstvenim doprinosom. 

Sada je cilj da se Pošta preseli u novi objekat, jer je i taj stari objekat oštećen. Renovirala ga je 

opština, kao objekat ostaće opštini, a ne dat pošti. Trebalo bi da bude dan da je to objekat opštine, 

a ne samo ga damo pošti, samo da ga koristi. Pošta je stalno molila da se objaket prenese na njih, 

zato je bio problem što nisu tamo otišli. Sada je dogovor postignut.  

Miralem Rahte: Stavljam na glasanje tačku kao što je predložena od strane podpredsednika. Koje 

za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda.  

- Da li se neko javlja za reč povodom pete tačke dnevnog reda, Predlog odluke za pokretanje 

postupka za izradu Plana razvoja opštine (PRO-a), Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke 

dnevnog reda. Posto nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, 

protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

- Da li se neko javlja za reč povodom šeste tačke dnevnog reda, Predlog odluke za pokretanje 

postupka za izradu zonske karte opštine (ZKO-a), Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke 

dnevnog reda. Posto nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, 

protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

- Naša poslednja tačka iz dnevnog reda Skupštine je Usvajanje budžeta za 2024. Godinu. Da li se 

neko javlja za reč povodom sedme tačke dnevnog reda? 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, po pitanju budžeta uznemiren sam iz razloga što je pre toga 

izvrsna vlast organizovala javne debate sa građanima i u ovoj istoj sali su građanima obližnjih 

sela.  Meštani sela Vraništa, Ljuboviste, Kukuljane, Lestane, Rapca rekli su i izjasnili su se, da ne 

žele da budu deo centralne vodovodne mreže. Zato što su probleme sa vodom rešili, i ne žele da 

učestvuju u tom sistemu. Čak je sa predstavnikom sela Vranište i predstavnicima izvršne vlasti 

došlo do žustra rasprave. Gde je mestanin iz selo Vranište rekao da ne želi da vidi vodovodnu 

mrežu čak ni blizu sela. Mi sutra možemo da raspravljamo o budžetu ali sa izmenama. Jer su 

građani odlučno sa ove govornice odbili taj projekat. Kancelarija za zajednice bi trebala da prati 

ovakve sastanke i da bude upoznata sa tim. Predlažem da se usvajanje budžeta odloži za neku 

narednu sednicu. Da se u nacrtu budžeta uvrste neke izmene koje su u interesu građana. Nema 

potrebe da dvaputa radimo isti posao i trošimo novac poreskih obveznika. Hvala.  
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Munir Jonuzi: Meni je drago što na ovom sastanku prisustvuju sva četiri predstavnika i zaštitnika 

u smislu mehanizma zaštite ne većinskih zajednica, kao što sam ja, zamenik predsedavajućeg 

skupštine, predstavnik kancelarija za zajednice, potpredsednik opštine, predsedavajući komiteta 

za zajednice. Meni je ovde ostalo samo da potvrdim ono što je kolega Nedžmidin rekao da na tim 

sastancima je bilo nezadovoljstvo gradjana zašto se gradi taj vodovod u našem delu opštine. Mi 

ovaj budžet ne pravimo za sebe i za svoje interese, već zbog toga da to koristi gradjanima. Jedan 

od direktora je rekao da je ovo projekat od 2012 godine, što je i tačno, jeste, medjutim neka sela 

su u medjuvremenu rešila vodu za piće. Direktor finansija je rekao, na pitanje zašto nisu obavljene 

konsultacije sa građanima, rekao je verovatno je i prethodna vlast obavila konsultacije sa 

građanima. To je tačno. Ono što sada izvršna vlast ne zna, jeste da su građani i tada i sada odbili 

ovaj projekat. Iz razloga što ga smatraju nerentabilnim i iz razloga što neće zadovoljiti njihove 

potrebe. Obzirom da imamo jednu ovakvu klimu u nevećinjskoj zajednici, mene zaista zanima 

vaše mišljenje gospodine predsedavajući, mišljenje šefa kancelarije i mišljenje potpredsednika za 

zajednice o ovom budžetu. Neću pričati o fer-share raspodeli budžeta, to nikada nije bio problem 

u ovoj opštini, već konkretno za ovaj projekat. hvala. 

Miralem Rahte: Pozdrav svima, želim da ja iznesem moje mišljenje povodom ovog projekta. Bio 

sam u poseti selima koja su obuhvaćena ovom projektom. Tačno je da ima kod nekih građana 

nezadovoljstvo. Ali većina građana, po mom mišljenju, ljudi su bili oduševljeni ovim projektom, 

jer znamo da sva ova sela imaju nedostatak pijaće vode.  Pogotovo leti kada dođe dijaspora i kada 

se ova sela napune imamo uvek nedostatka pijaće vode. Ja sam ih savetovao da upute zahtev, da 

ako većina građana ne želi da oni upute zahtev službeni kancelariji za zajednice i predsedavajućeg 

pa da se prema tome obustavi taj projekat. Danas sam bio u administraciju da vidim da li ima 

zahtev povodom tog pitanja, nema. Prema tome ja smatram da većina građana sa zadovoljstvom 

prihvata ovaj projekat. 

Uzair Hamza: Povodom sastanak ako je su održani sa građanima, ja sam upoznat sa ovom 

inicijativom još kada je nastala 2012 godine. Mogu da kažem da je bilo različitih mišljenja kod 

građana. Ono što me raduje jeste kao što je i zamenik predsedavajuceg rekao, da su danas ovde svi 

mehanizmi prisutni, Možda je trebalo mnogo ranije koordinirati o ovom pitanju i naći rešenje u 

korist zajednica. Koliko god se mi ne slagali postoje pitanja koja su iznad naših ličnih i partijskih 

interesa. A to su pitanja koja su važna za naše građane. Mislim da u principu nismo zajedno tražili 



5 
 

modalitete na način kako da se realizuje ovaj projekt. Ja znam da su svi vodovodi u Dragas građeni 

sopstvenim sredstvima. Ono što vidim kao strah građana da sutra možda neko neće naplaćivati 

vodu. Drugi problem jeste eventualna uzurpacija privatne imovine tamo gde prolaze cevi. Ja 

mislim da se pitanja vode i da će svi ratovi u narednim periodima se voditi radi vode. Za našem 

naredne generacije je veoma bitno da obezbedimo vodu. Na način da ne nanesemo nikome i 

nikakvu štetu. Trebamo razgovarati sa kompanijom koja bi možda kasnije menadzirala vodovod. 

Postoji mogućnost da se naplaćuje ona voda koja se bude samo koristila, preko sistema klatna, da 

se naplaćuje samo ona voda koja se dodatno u kriznim vremenima bude koristila. Postoji modalitet 

da građani plaćaju samo jedan deo vode, dok kada prođu određenu količinu vode da onda samo tu 

vodu plaćaju. Ja mislim da je standard Evrope 150 ili 170 l vode po osobi dnevno. Pozivam sve 

članove ne vecinske zajednice koji su u institucijama da sednemo da porazgovaramo i ponudimo 

ove modalitete kako bi zaštitili pre svega interesa građana. 

Qamil Kolloni: Pozdrav predsjedavajući, pozdrav svim delegatima! Imali smo beskrajne debate 

o ovoj vodi. Dva su veoma važna aspekta koja treba uzeti u obzir. Prvi je da se ovaj projekat nalazi 

od 2012. godine i godinama je potrošeno 4 miliona eura, a ovaj projekat nije realizovan. Drugo, 

primedbe koje dolaze iz zajednice, koje mi uzimamo zdravo za gotovo, to su sela - da sam uvjeren, 

sa kontaktima koje imamo, da postoji pojedinac, nema kolektiviteta - ako postoji kolektivitet, mora 

biti racionalan razlog. Vi znate da na delu teritorije Opoje postoji 5 sela koja su vitalno povezana 

sa pitanjem ove vode. Ovim nismo rekli da smo konačno riješili problem vode za 15 sela. Ovaj 

projekat je dodatni dio vode koju šaljemo selima, kada im zatreba. Ako meni ne treba voda, ovom 

odlukom kršimo tuđe pravo na vodu. Drugo, sredstva koja su ugovorena, čak i ako nema vode ili 

ne, sredstva preuzima kompanija i operater. Kada govorimo o tome kako ja štitim interes građana, 

ja imam 4 miliona evra koje smo vratili i to je otišlo u naš višak i nismo zaštitili interes građana, 

od 2012. godine do sada sam puštao ta sredstva tamo. U trenutku kada su se svi građani i svi 

delegati složili i obradovali što je projekat koji se godinama odlagao, ugledao zeleno svetlo i radovi 

krenuli u realizaciju, javljaju se drugi problemi. Šta je problem ako voda ide u sela, u glavne 

bazene, pa ako im zatreba, puste je i koriste, ako ne, u nekoj drugoj budućnosti, kad god zatreba, 

mogu da koriste ovu vodu. Koga ovo pitanje ometa? Vjerujem da ima razumnih ljudi iz nevećinske 

zajednice, koji razmišljaju racionalno i ne vjerujem da će zaustaviti ovaj projekat, već će i ove 

činjenice uzeti u obzir. Dakle, bilo da je izgrađeno ili ne, ugovoreno je, čak i ako je gradonačelnik 

dobrovoljno zaustavio ovaj projekat, nema načina da se zaustavi. Uvjerite se da građane ne 
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možemo poštedjeti, da novac ide operateru i bez popravke vode. Ne želim da ulazim u to ko ima 

pravo, a ko nema, pravo je opšte. U 2012. godini obavljene su konsultacije sa građanima i ono je 

dobilo zeleno svjetlo i odobreno. Ovo što se danas dešava, ne želim da politiziram, ali želim da 

molim i poručim građanima nevećinske zajednice da razmišljaju malo racionalnije i da su njihovi 

zahtjevi zapravo utemeljeni. Nije u interesu građana ako se ovaj projekat prekine. Ima nekih ljudi 

koji su frustrirani, jer je to prošlo kroz imanje, privredni subjekti tokom radova su bili neodgovorni, 

napravili su neke probleme, nanijeli štetu na njihovim imanjima, ali to je problem koji je Opstina 

vrlo lako riješila i mi smo u stanju su i oni malobrojni koji se osjećaju oštećenima, nađu način i 

nadoknade im imovinu i ne daju mi da napravimo veću štetu. Međutim, zaustavljanje projekta bila 

bi vrlo ozbiljna i vrlo loša iluzija za svakog građanina. U najmanju ruku, volio bih da čujem ovakvo 

mišljenje od predstavnika građana, jer i vi snosite kolektivnu odgovornost, ne znači da snosite 

samo individualnu odgovornost. Mi se bavimo vodom, to nije stvar pohlepe, nije političko pitanje, 

to je suštinsko pitanje građana. Stoga vas molim kao bivše kolege, molim vas kao osobe koja 

sarađuje sa ovom Skupštinom, dostižući ove rezultate, da budete puni volje, da podržite ovaj 

projekat i da ne pravite zabunu, jer bilo kakva zabuna ne mijenja ništa u ovom projektu. Možete 

osvojiti pregršt glasova, 5 glasova više, 5 glasova manje, ali to je relativna stvar. Molim vas da se 

ovdje bavimo suštinskim pitanjem. Voda je u pitanju i ne bih volio da se o ovom projektu više 

raspravlja, raspravlja i priča. Hvala vam puno! 

Nedžmidin Sejdilar: Ono što ste vi predsedavajući ovog komiteta govorili je bilo totalno 

besmisleno i Jer vi najverovatnije niste ni razgovarali sa građanima. Da ste razgovarali sa 

građanima imali biste druge informacije. Niko iz kancelarije za zajednice nije bio na na takve 

događaje a neko je trebao da prisustvuje ako je šef kancelarije bio sprečen. Mi moramo ovde da 

poštujemo mišljenje naroda i ispunjava njihovu volju. Moje subjektivno mišljenje je suprotno 

onome što sam čuo ovde. 22 juna postavio sam pitanju gospođo koloniju koji mi nije odgovorio 

jer ste prebacili diskusiju na drugu tačku. Ne postoji nijedan građanin iz gore da je proces izgradnje 

vodovoda, nemamo ništa protiv, postoje sela koje zaista imaju veliku potrebu za vodom iz u polja, 

Mi smo voljni da izađemo u susret, mi samo tražimo da se projekat od 2012 godine stavi na sto i 

da se počnu da se razmatraju nove okolnosti i činjenica. Od tada do sada prošlo je 12 godina. Selo 

Krstac, na primer ima vodu da snabdeva i Donji Krstac i Rapcu zajedno. Mi nismo protiv 

vodovoda, mi vam nudimo bolje i efikasnije rešenje. Kada mi skinemo ta sela koja su se izjasnio 

a da ne žele tu vodu, trebaće nam mnogo manje vremena da završimo centralnu vodovodnu mrežu 
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u Opolju i meštani o polja će brže stići do vode. Mi vam nudimo brže, efikasnije i jeftinije 

rešenje.  Kada skinemo ova sela koja ne žele da budu sastavni deo centralnog vodovoda, mi ćemo 

uštedeti oko milion ili milion i po EUR. 

Samidin Xheladini: Žao mi je, ovo je prvi put da čujem da postoji opozicija u zajednici. Prvi put 

čujem od kolege Nedžmidina da ima zamjerki u zajednici po pitanju vodosnabdijevanja. Od 2012. 

godine do danas nisam čuo da se ijedna osoba protivi vodosnabdijevanju svih sela. Ako je istina, 

mi smo kao predstavnici naroda hteli da o njima raspravljamo i iznesemo ih ovde, a ne uoči 

usvajanja budžeta, kada se radi jedan veoma veliki, kolosalan posao koji je na korist svih građana. 

Zapravo, po ovom pitanju, kada je bio problem hidroelektrana - prisutan sam već 14 godina - nije 

bilo reakcija. Kasnije su reakcije. Ja sam bio protivnik i zajedno sa ljudima smo se protivili i 

zaustavili gradnju hidroelektrane. Mi smo glas građana. Mi u Bresani imamo šansu, Bresana 

snabdeva Buzez iz vode kojom ga je Bog blagoslovio. Sada imaju te zahtjeve, hoće da uzmu iz 

rijeke, jer imaju vodosnabdijevanje sa izvora. Čak i sada neki ljudi dižu glas. Imamo referendum 

u selu. I ovdje smo imali referendum, jer to je veliko pitanje, nije mala stvar. Predstavili smo 

činjenično stanje kakvo jeste, svi su se izjasnili za ili protiv i donesena je adekvatna odluka. Bilo 

je zanimljivo, neki ljudi su digli glas, nepotrebno, nisu dobrodušni, koji ne žele da neko pije vodu. 

Vjerujte da je 95-98%, da ne kažem 100% građana bilo za to da im date vodu. Možda ima 

određenih pojedinaca da dižu glas i prave buku, ali oni zapravo nisu glas građana. Svi građani sela 

Bresane izjavili su da Buzez neće biti snabdeveni vodom dok se ne reši problem vode. Sada su ti 

ljudi hteli da se obrate nadležnim organima, makar se kolosalan posao ne ometao, čak ni 

razgovarao. Svi znamo da je voda vitalan posao. Direktor je u pravu, dato je 4 miliona evra, a dato 

je još sedam, samo da se reši problem vode. Prošlo je dosta vremena od završetka posla, ne idemo 

na sud, sad još pokušavamo da dođemo do rješenja. Nadam se da će uspjeti! Hvala! 

Munir Jonuzi: Pažljivo sam saslušao sve odgovore, Ja uopšte ne sumnjam da ste vi razgovarali 

sa ljudima o ovom problemu koji muči nevećinsku zajednicu, međutim, vi znate da na Kosovu ima 

dva miliona ljudi, 2 miliona selektora ali samo jedan vodi reprezentaciju. Za ova mesta u skupštinu 

konkurišu 300 ljudi a samo nas 27 smo u ovoj skupštini. Opština Dragaš ima oko 35.000 

stanovnika a samo njih 50 su predstavnici sela. Znači ne možemo uzeti samo jednog predstavnika 

sela i uzeti to za osnovu šta on govori. Ja ovde govorim o ljudima koje smo mi kao komisija birali 

u okviru saveta sela. Naše mišljenje se može razlikovati ali ti građani, ti predstavnici sela, njihov 
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glas je i glas građana, jer oni predstavljaju selo. I kada jedan takav građanin kaže da selo Rapca, 

Ljuboviste, neće vodu ja mu verujem. Nema potrebe da razgovaramo sa svima. Gospodine 

Samidin, meni je jasna situacija u Opolju. Mi ne želimo da se ovaj projekat stopira, mi samo želimo 

da izađemo u susret nevećinskoj zajednici i da ona ne bude deo tog projekta. Imamo šest sela iz 

nevećinske zajednice koji su uključeni u ovaj projekat i 9 rezervoara. U  prethodne godine izdvojili 

smo 60.000 EUR samo da bi doveli ljudima pijaću vodu. Uskoro za taj projekat završava zašto bi 

sada Rapča bila u ovom projektu. Ista stvar je i sa selom Vranište. Meštani su se organizovali, 

pronašli 2, 3 rezervoara i njih sproveli u rezervoar. Zahvaljujući kapitalnim investicijama opštine 

Dragaš, renovirali su svoju mrežu. Ista situacija je i sa Kukuljane. Ove godine izdvajamo oko 

30.000 EUR naredne godine isto. Sav ovaj novac koji je izdvojen biće dovoljno da naši građani 

imaju dovoljno pijaće vode. Mi ne želimo da stopiramo ovaj projekat. Ako je Opolje ugroženo 

pomoćićemo. Ali nemojte da nam se nešto namećete što naši građani ne žele. Naravno da želimo 

da razgovaramo o modalitetima, ali zar ne mislite da je više kasno da se o tom razgovara. Neka 

sela imaju ovde previše vode čak da daju i drugom selu vodu. Kako ćemo pričati o modalitetima 

kada gospodin direktor kaže da je ugovor potpisan, da mi moramo platiti odštetu i slično tome. 

Ako je sve završeno zašto da glasamo. 

Miralem Rahte: Ja imam jedno mišljenje ujedno i pitanja. Da li nekom selu ovim projektom može 

da se nametne voda. Ako to selo ili ti građeni ne žele tu vodu, mreža može da dođe do sela, voda 

može da dođe do sela ali može da se i ne iskoristi. Dolaze nova vremena, populacija se širi, grade 

se nove kuće, neka ta voda ostane do sela.  Pa ako bude potrebna uključiće je građani. Nije potrebno 

da zaustavljamo ovaj projekat, a ja mislim da ni jednom selu ne može da se nametne da uđe u 

sistem vodovoda, ali može samo da sistem vodovoda stigne do svakog sela. Ja ne vidim problem 

u ovom projektu. Ovo je dobar projekat, a svako selo neka donese odluku za sebe. Da li će 

priključiti taj sistem u svojoj seoske bazene neka sami odluče. 

Nedžmidin Sejdilar: Mislim da je dosta besmislenog razgovor, zar mislite da ova opština ima 

preduslova da se ovde stanovništvo povećava. Stanovništvo je u opadanju avi očekujete od 

Dragaša da se razvija. Samdine, nemojte da pogrešno tumačite moje reči.  Ja nisam protiv da onim 

selima koja imaju potrebe da im se odnese voda. Novac koji je namenjen za Goru da ćemo, da se 

reši problem u Opolju. Problem je to što su predstavnici sela ovde u ovoj sali došli za govornicom 

i izjasnili se da nemaju apsolutno nikakvih problema sa vodom. I da nema potrebe da se njihova 
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selo uključuju u centralni vodovod. Želimo da kažemo da niko iz Gore nije protiv da Opolje ima 

pijaću vodu. Ali želimo da kažemo da mi u Gori, smo tokom ovih 12 godina rešili problem pijaće 

vode. Sanira li smo bazene, dovodili nove izbore i slično. Nismo protiv da se meštanima Opoljskih 

sela reši problem koji imaju sa vodom. Na debati koja je organizovana od strane izvršne vlasti, 

ovde su bili sami predstavnici sela izjasnili sada su govorili o nekim drugim projektima koji bi bili 

značajni za njihova sela. Ovo nije moje mišljenje. Ako građani traže da izgrade nekakav most, 

iako je većina njih za iako ja sam protiv tog projekta, ja ću morati da ispoštujem njihovo mišljenje. 

Ako mislite da trebamo da pozajmim novac, da rešimo problem pijaće vode u Opolje, nema 

nikakvog problema sešćemo razgovaraćemo i rešićemo taj problem. Samo ne smemo da nađemo 

ljudima projekte jer ćemo imati revolt građana. Ne želim da se desi situacija revolta građana kao 

što se desila tokom izgradnje mini hidrocentrala. 

Miralem Rahte: Da li ima drugih diskutanata. Stavljam predlog Nedžmidina da se ova tačka 

odloži do naredne sednice. Ko ja za-1, protiv-2, uzdržanih-3. Predlog gospodina Nedžmidina nije 

prošao. Stavljam tačku na glasanje bez izmena, onako kako je poslato u materijalu. Ko ja za-, 

protiv-, uzdržanih-. Zaključujem da prolazi tačka dnevnog reda.  

Treća tačka dnevnog reda 

Miralem Rahte: U okviru ove tačke dnevnog reda imamo i jedan zahtev za dodelu parcele za 

izgradnju kuće mestana sela Leštane, Mehmedi Ramiza,  ja sam se konsultovao sa 

administracijom, pošto je u zahtevu tako piše da nadležne službe izvrše analizu, da li postoji 

mogućnost dodavanja parcele u dužini od 3 ara koja se vodi na opštinu Dragaš, Da li opština ima 

oblast da dodeljuje ovakve parcele ja bih hteo da administracija nam odgovori u vezi toga. 

Nedžmidin Sejdilar: Ja imam pitanje za šefa za kancelarije za zajednice jer sam mu pre nekoliko 

sastanaka tražio listu korisnika subvencija, jer sam čuo da se na komitetu za politiku i finansije 

obratila jedna osoba koja je tražila finansijsku pomoć, jer hidroregion preti da će joj isključiti vodu. 

Dobila je odgovor da opština nema pare, sada postavljam pitanja i gde su opštinske pare. Mi se 

pozivamo na fer-shear raspodelu novca, a sa druge strane opština odgovara da nema dovoljno 

novca. U pitanju je simbolična suma novca, zanima me gde su naše pare. I da li neko iz kancelarije 

za zajednice prati kuda ide novac, i da li se taj novac raspodeljuje po formuli fer-sher podeli i 

zanima me kada ćete mi doneti tu listu subvencija za 2022 godinu. Ako mi donesete listu sa 

inicijalima, ne morate, samo mi kažite da je lista klasifikovana i nema nikakvih problema. 
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Inicijalima se može manipulisati. Dva su slučaja kada je bilo rasprave, jedan gospodin invalid koji 

je tražio električni skuter i ova gospođa koja sada traži simbolično sumu novca za plaćanje 

komunalija, i sada opština kaže da nema dovoljno novca. 

Uzair Hamza: Tačno je da je zatražena lista od strane poslanika a, ali najčešće takvi zahtevi idu 

preko komiteta za politiku i finansije i na osnovu toga gradonačelnik donosi odluku. Ja sam za 

tražio tu listu da mi dostave, osoba koja je zadužena za tu listu, Ylber Meleqi rekla mi je da na 

osnovu zakona o zaštiti podataka mogu ti je dati ali samo sa inicijalima. Ovde se ne može reći da 

proporcijalna raspodela sredstava mora biti ako su podnosioci zahteva bolesni ljudi. I tu osnovu 

fer-sher raspodeli ne možemo uzeti u obzir. Ja tu listu nemam, čekam tu listu, podneo sam zahtev 

ali još nisam dobio odgovor. 

Munir Jonuzi: Obzirom da sam član komiteta za politiku i finansije i obzirom da smo imali zahtev 

jedne osobe za finansijsku pomoć, i obzirom da je opština potpisala ugovor o projektu Reload 2, 

Nema više sredstava da se pomogne bilo kojoj osobi, a ne samo osobama iz nevećinske zajednice. 

Taj zahtev smo prosledili šefu kancelarije za zajednice, jer možda on može da izađe u susret i reši 

ovaj problem. Ovaj zahtev je prosleđen šefu za kancelariju i nadamo se da će pozitivno odgovoriti. 

Verovatno je nešto sredstava ostalo iz robe i usluge. 

Miralem Rahte: Da li ima drugih diskutanata. Pošto nema, zatvrama ovaj današnji komitet. 

 

Predsedavajući K.za Zajednice 

Miralem Rahte 

 

 

 

 


